
نخستین مقره سلیکونی ۷۵۰ کیلوولت برق برای نخستین بار در کشور به همت یک شرکت دانش بنیان در شیراز تولید شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت دانش بنیان نوین افرا، مدیرعامل این شرکت گفت: این مقره برای خطوط فشارقوی کاربرد دارند.

فیروز ثانی افزود: مقره ها عایق های الکتریکی اند که باعث می شوند برق بدون عبور از پایه های فلزی از خطوط انتقال عبور کنند. ثانی بیان کرد: در این 
شرکت دانش بنیان مقره ها با سیلیکون ساخته شده است. وی بیان کرد: مقره های تولید شده خواص عایقی بهتری دارند و عمر آن ها ۵ برابر مقره های شیشه و 
سرامیکی است. مدیر عمل این شرکت دانش بنیان تصریح کرد: ۱۲ نوع از موادی که در تولید مقره ها کاربرد دارد در کارخانه ما تولید می شود و این مقره ها 
پیش از ورود به بازار، ۳۲ نوع آزمون الکتریکی شیمیایی و مکانیکی را پشت سر می گذارند. وی افزود: سالانه ۶۰۰ هزار مقره در این کارخانه تولید و روانه 
بازارهای داخلی و ۱۲ کشور اروپایی و آسیایی می شود. فیروز ثانی گفت: ما توانسته ایم با دوسوم قیمت نمونه خارجی عایق های موردنیاز ۳۴ شرکت توزیع 

نیروی برق و نیروگاه های کشور را تأمین کنیم.
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یادداشت روز

شخصی  نظرات  اعمال  و  سطحی  نگاه 
به  مسئولان  از  برخی  غیرکارشناسانه 
از  یک سری  زاییده  که  پدیده هایی 
معضلات  و  مشکلات  و  نابسامانی ها 
و...  اقتصادی  فرهنگی،  اجتماعی، 
است، موجب می شود تا هرروز مشکلی 
بر  افزوده و گره کوری  بر مشکلات 

گره های بغرنج دیگر اضافه شود.
دیدگاه یک سونگرانه و صرفاً درآمدی 
که  شهرداری ها  مدیران  از  شماری 
حراج  به  را  شهر  حاضرند  جزءبه جزء 
بگذارند و کسب درآمد کنند، همواره 
منجر می شود که زدودن  به معضلاتی 
بسیار  نباشد،  غیرممکن  اگر  آن ها 
سخت است و در درازمدت هزینه های 
سنگین مادی و معنوی را بر شهروندان 

تحمیل می کند.
و  شب بیداری  به  مردم  تشویق 
نزدیکی های  تا  ماندن  خیابان  در 
سحرگاهان، پیامدهای شومی را در پی 
در  مدام  را  آن ها  از  شماری  که  دارد 

جای جای شهر مشاهده می کنیم.
کارمندانی که بی حال و بدون حوصله 
بداخلاقی  و  خواب آلودگی  با  لازم 
حالت  این  با  و  می روند  کار  سر  به 
می کنند.  برخورد  ارباب رجوع  با  نیز 
تا  که  دانشجویی  و  دانش آموز 
برای  صبح ها  و  بوده  بیدار  دیرهنگام 
ساعت  زنگ  زور  با  به کلاس،  رفتن 
و  مدرسه  روانه  و...  همراه  تلفن  و 
که  رانندگی هایی  می شود.  دانشگاه 
نیمه هشیاری  باحالت خواب آلودگی و 
از  ناشی  همه  و...  می گیرد  صورت 
کافی  خواب  نداشتن  و  شب زنده داری 

و باکیفیت است.
این ها همه براثر تأکید بر حیات شبانه! 
است. ساعات  روزانه  مردگی  ایجاد  و 
زنده و پرکاربرد ابتدای روز را مدفون 
می کنند تا به بهانه حیات شب، هنگام 
را  زنده  موجودات  بیولوژیک  خواب 
طبیعت  از  را  شهروندان  و  زنند  برهم 

خود جدا کنند.

وجود  کرد:  اعلام  شیراز  شهردار 
بافت  در  متولی  دستگاه  چندین 
موانع  ازجمله  شیراز  فرهنگی  تاریخی 
و  است  منطقه  این  در  سرمایه گذاری 
در  سرمایه گذاری  برای  سرمایه گذاران 
بافت تاریخی فرهنگی بین دستگاه های 

متولی در رفت و آمد هستند.
حیدر  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
اسکندرپور در شورای اداری شهرداری 
تاریخی  بافت  زنده سازی  افزود:  شیراز 
و فرهنگی ضروری است؛ ولی محلات 
بازآفرینی  ساخت وساز  با  تنها  فرسوده 

نمی شوند.
زیرساخت های  تقویت  شیراز،  شهردار 
محلات  اجتماعی  توسعه  و  فرهنگی 
از چشم انداز  را مهم ترین بخش  شهری 
اینکه  بیان  با  وی  دانست.  شهرداری 
فعلی  مالی  شرایط  در  سرمایه گذاری 
با  گفت:  است  نیاز  یک  شهرداری 
اقتصادی  و  ارزی  نوسانات  به  توجه 
و  شهرها  در  سرمایه گذاری  به  میل 
کاهش یافته  شهرداری ها  به خصوص 
حال  در  داد:  ادامه  اسکندرپور  است. 
علی الخصوص  سرمایه گذاران  حاضر 
حوزه  کشورهای  سرمایه گذاران 
شرایط  تثبیت  منتظر  خلیج فارس 
فشار  وضعیت  این  و  هستند  اقتصادی 
بیشتر  شهرداری  مجموعه  بر  را  مالی 
کرده است. شهردار شیراز با بیان اینکه 
شهروندان  انتظارات  و  مدیریت  نحوه 
شهرهای  با  مقایسه  در  یک کلان شهر 
داد:  ادامه  است،  متفاوت  کوچک 
تشکیلات  ازلحاظ  شیراز  شهرداری 
سه  از  هم اکنون  سازمانی  سطوح  و 
ازاین رو  است  گسترده تر  خانه  وزارت 
حوزه های  در  وسیعی  مشکلات  با 
خدمات  عمرانی،  فرهنگی،  اجتماعی، 
شهری و ترافیکی روبه رو است که باید 

متناسب با آنها برنامه ریزی شود.
وی گستردگی کار، تضاد منافع، قوانین 
دستگاه های  سایر  دخالت  و  بالادستی 
متولی امور شهری را ازجمله مؤلفه های 
و  امور  انجام  نحوه  بر  تأثیرگذار 
رضایتمندی شهروندان دانست. شهردار 
انجام  انتظار  شهروندان  افزود:  شیراز 
امور شهر را از شهرداری دارند به همین 
علت علی رغم تلاش مجموعه شهرداری 
چه بهتر،  هر  خدمت رسانی  برای 
خدمت رسان  مجموعه  به  نقدهایی 
کار  مبنای  اسکندرپور  می کنند.  وارد 
پاکدستی،  را  شیراز  شهرداری  در 
و  دانست  شفاف سازی  و  سالم سازی 
دنبال  به  منظور  بدین  داشت:  اظهار 
استقرار شهرداری الکترونیک هستیم تا 
سطح دسترسی فردبه فرد کاهش یافته و 
پاسخگویی، شفاف سازی و  در پی آن 

حفظ کرامت شهروندان افزایش یابد.
نباید  تضاد افکار برای خدمت رسانی، 

باشد
گفت:  جلسه  این  در  شیراز  امام جمعه 
دستگاهی  بین  افکار  تضاد  با  نمی توان 
درستی  برنامه ریزی  شهر  برای 

حجت الاسلام والمسلمین  داد.  انجام 
منافع  تضاد  افزود:  دژکام  لطف الله 
کار  جزیره ای  خاطر  به  دستگاه ها 
کردن است و به نوعی مشکل فرهنگی 
برای  اصلی  نیاز  که  می شود  محسوب 
افکار  شدن  نزدیک  شهر  پیشرفت 
وی  است.  یکدیگر  به  دستگاه ها  تمام 
سنگینی  وظیفه  شهر  ساختن  داد:  ادامه 
فرهنگی  کارهای  از  باید  که  است 
فرهنگی  ازاین رو سازمان  و  آغاز شود 
شهرداری شیراز باید از تمام طرح ها و 
شهر  این  بتوان  تا  کند  استفاده  فکرها 
را در معنای واقعی به یک شهر تبدیل 
بیان  فارس  در  ولی فقیه  نماینده  کرد. 
فرهنگ  و  فرهنگی  برنامه های  کرد: 
شهر  فرهنگ سراهای  در  شهروندی 
ارائه شود تا گروه های مختلف فرهنگی 
در  شیراز  مختلف  نقاط  در  اجتماعی  و 

کلیات از آن بهره مند شوند.
را  شیراز  شهر،  مفهوم  تبیین  با  دژکام 
دانست  علمی  و  معنوی  محیطی  دارای 
ارزش  آن  برای  اندیشه  صاحبان  که 
قائل هستند و همچنین بر اهمیت طرح 
افزود:  و  کرد  تأکید  شهر  این  توسعه 
بالنده  توسعه ای  سمت  به  باید  شیراز 
حرکت کند تا بتوان باز هم به دنیا آن 
را معرفی کرد و برای دستیابی به این 
هدف باید از افکار عمیق استفاده و با 

هم اندیشی مشکلات را حل کرد. 
مشکلات  انباشت  و  کهنه  قوانین 

شهرداری
معماری شهرداری  و  معاون شهرسازی 
شیراز نیز در این نشست، قدیمی بودن 
قوانین شهرداری را یک چالش دانست 
و گفت: مطابق نبودن قوانین با نیازهای 
مشکلات  ایجاد  باعث  جامعه  امروز 
بسیاری برای شهرداری ها شده است و 
قوانین  مجموعه  با  موجود  تطابق وضع 
تأکید  با  فرج زاده  آرش  است.  مشکل 
الکترونیک  استقرار شهرداری  لزوم  بر 
مراجعه  هزار   120 از  هم اکنون  افزود: 
درصد   81 حدود  شهرداری،  به  سالانه 
با  که  است  استعلام  دریافت  برای 
این  الکترونیک  شهرداری  استقرار 
می کند  پیدا  چشمگیری  کاهش  میزان 
رفاه و آسایش  مؤثری درزمینه  قدم  و 
آنها  رضایتمندی  افزایش  و  شهروندان 

برداشته خواهد شد.
500 پروژه عمرانی فعال در شیراز

عمرانی  و  فنی  معاون  نشست  این  در 
هم اکنون  گفت:  شیراز  شهرداری 
توزیع  و  محرومیت زدایی  برای 
نقطه   500 از  بیش  در  خدمات  عادلانه 
شامل  عمرانی  پروژه های  شیراز  شهر 
بزرگراه،  غیرهمسطح،  تقاطع  ساخت 
پارک،  محله ها،  سرای  فرهنگسرا، 
خیابان، کوچه ها و مسیرهای پیاده راه 

سلامت در دست اجرا است.
به  را  نوید  این  همچنین  آرگیو  حسین 
هفته  در  که  داد  شیرازی  شهروندان 
 81 بالغ بر  بااعتباری  پروژه   24 دولت 

میلیارد تومان به بهره برداری می رسد.

ایران  ملی  سرود  سازنده  و  آهنگساز 
در سال ۱۳۲۳ درباره تابلو ورودممنوع 
ساز به پارک ها گفت: مدتی پیش، در 
حین بازدید از پارک جمشیدیه وقتی 
تابلو ورودممنوع ساز را در کنار سگ 
و قلیان دیدم، خیلی ناراحت شدم و از 
دخترم خواستم که عکسی از این تابلو 
بگیرد که البته آن عکس را به وزیر 
فرهنگ و ارشاد وقت هم نشان دادم.

ایسنا  با  گفت وگو  در  ریاحی  حسن 
در  خودش  شخصی  تجربه  درباره 
این زمینه، توضیح داد: من نوازنده و 
درزمینه  مشکلی  اما  بودم؛  موزیسین 
بعد  که  زمانی  و  نداشتم  ساز  حمل 
با  برگشتم  ایران  به  تحصیل  ادامه  از 
ارشاد  وزارت  زمان  آن  که  مجوزی 
برای  مشکلی  می داد،  هنرمندان  به 
اینکه  بابیان  او  نداشتم.  ساز  حمل 
مثل  کشوری  در  خیابانی  هنرمندان 
اجازه  و  می گیرند  مجوز  انگلیس 
و  متروها  خیابان ها،  در  نواختن 

عقیده  به  افزود:  دارند،  را  پارک ها 
من اینکه هنرمندان به ویژه دانشجویان 
بنوازند،  خیابان  در  بتوانند  موسیقی 
کار خوبی است؛ زیرا من در دانشگاه 
مشکلاتی  از  یکی  و  می کنم  تدریس 
موسیقی  رشته  دانشجویان  با  که 
یکی  است.  صحنه  از  ترس  داریم، 
تمرین  آنها  برای  تمرینات خوب  از 
است.  عمومی  اماکن  و  خیابان  در 
ریاحی بیان کرد: من دیده ام که حتی 
در  موسیقی  رشته  تحصیل کرده های 
هنرستان در خیابان ها اجرا می کنند و 

این اتفاق از همه جهت خوب است.
به گزارش ایسنا، مدتی است تابلویی 
به  از  است  »خواهشمند  عنوان  با 
قلیان،  موسیقی،  آلات  آوردن  همراه 
برپایی  و  و...(  )سگ  حیوانات 
جداً  بوستان  محوطه  سطح  در  چادر 
پلیس  سوی  از  فرمایید.«  خودداری 
پارک ها در برخی از فضاهای سبز و 

عمومی شهر نصب شده است.

مطالعه  یک  در  پژوهشگران 
مدیریت  در  را  پلیس  چالش های 
ازدحامات اعتراض آمیز بررسی و برای 
آن ها راهکارهایی اخلاقی ارائه کردند.

از  یکی  ایسنا؛  گزارش  به 
مأموریت های  چالش برانگیزترین 
و  اخلاقی  مباحث  به  توجه  پلیس، 
مدیریت  در  نظم  حفظ  درعین حال 
اعتراض آمیز  ازدحامات  کنترل  و 
توسط  که  مروری  مطالعه ای  در  است. 
پژوهشگران دانشگاه علوم و تحقیقات 
تهران به انجام رسیده است، پیشنهاداتی 
ارائه شده که می تواند در طرح ریزی ها 
پلیس  عملیاتی  برنامه ریزی های  و 
قالب  در  یا  قرارگرفته  موردتوجه 
اخلاقی  اسناد  در  اخلاقی  گزاره های 
پلیس مورداستفاده قرار گیرد. واکنش 
پلیس به ازدحامات اعتراض آمیز اغلب 
است.  شده  پلیس  از  انتقاد  به  منجر 
هستند  موردانتقاد  ازیک طرف  آن ها 
سهل انگاری  قانون  اجرای  در  که 
اغتشاش گرایانه  موقعیت های  و  کرده 
دیگر  طرف  از  و  شده اند  موجب  را 
برخورد  دلیل  به  که  می شوند  متهم 
محدودگرایانه، ناقض حقوق شهروندان 
بوده اند.تصمیمات  مدنی  اعتراضات  در 
مرتبط با مدیریت و کنترل ازدحامات 

اعتراض آمیز اگرچه به حرفه پلیس 
مربوط بوده ولی یک امر درون سازمانی 
به  تصمیمات  این  نمی شود؛  محسوب 
جامعه  در  مستقیم  به طور  اینکه  دلیل 
تأثیرگذار است، امری عمومی محسوب 
مرتبط  چالش های  درنتیجه  و  می شود 
دارد.  بیشتری  حساسیت های  آن  با 
پلیس  رفتارهای  از  برخی  که  آنجا  تا 
مختل  را  جامعه  اخلاقی  رشد  می تواند 
کند. همچنین اخلاق اجتماعی درنهایت 
بر وجوه مختلف امنیت همچون امنیت 
اجتماعی و امنیت عمومی نیز تأثیرگذار 
بررسی  و  مطالعه  بنابراین  است. 
چالش های اخلاقی پلیس در مدیریت و 
کنترل ازدحامات اعتراض آمیز می تواند 
و  پلیس  اخلاق مداری  ارتقای  سبب 
اجتماع  قابل توجه در عملکرد  تأثیرات 
و درنهایت امنیت شود. به همین منظور 
فراهانی،  عزیزآبادی  فاطمه  دکتر 
علی کریمی  و  غفاری  دکتر غلامرضا 
و  مدیریت  گروه  محققان  خوزانی؛ 
و  علوم  دانشگاه  فرهنگی  برنامه ریزی 
ابهامات،  مقاله ای  در  تهران،  تحقیقات 
پلیس  اخلاقی  راهکارهای  و  چالش ها 
اعتراض آمیز  ازدحامات  کنترل  در  را 
عملی،  و  قانونی  نظری،  منظر  سه  از 

موردمطالعه و بررسی قراردادند.

مراکز  اینکه  بیان  با  فارس  استاندار 
دارای  استان  این  دانشگاهی  و  علمی 
برجستگی و ظرفیت های بالایی هستند، 
گفت: توسعه این استان از مسیر مراکز 

علمی و دانشگاهی می گذرد.
از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فارس،  استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه 
شورای  جلسه  در  تبادار  اسماعیل 
لزوم  بر  تأکید  با  استان  دانشگاه های 
و  اجرایی  دستگاه های  بین  ارتباط 
ظرفیت ها،  اگر  افزود:  دانشگاه ها 
امکانات و نیازهای دستگاه های اجرایی 
انسانی  سرمایه های  و  توانمندی ها  با 

اشتراک  به  دانشگاهی  و  علمی  مراکز 
گذاشته شود تحول در استان رخ خواهد 
آسیب شناسی  اینکه  بیان  با  وی  داد. 
انکارناپذیر  ضرورتی  دانشگاه ها  درون 
است، گفت: انتظار داریم پایان نامه های 
دانشجویان با مسائل اساسی و مشکلات 
به  شدن  وارد  با  و  باشد  مرتبط  استان 
به  علم  جامعه،  نیازهای  و  ضرورت ها 
قابل توجهی  اثربخشی  و  تبدیل  ثروت 

در جامعه ایجاد شود.
مدیران  تلاش  با  باید  افزود:  تبادار 
از  سرمایه  و  ثروت  تولید  حلقه های 
علم و دانش شکل بگیرد و کمبودهای 

علمی  توانمندی های  تکیه بر  با  استان 
نخبگان دانشگاهی رفع شود. وی تأکید 
ظرفیت های  از  کنیم  تلاش  باید  کرد: 
برای  فارس  استان  دانشگاه های  علمی 
حوزه های  در  استان  این  موانع  رفع 
فارس  استاندار  کنیم.  استفاده  مختلف 
وابسته  نباید  دانشگاه ها  اینکه  بیان  با 
به بودجه دولت باشند، گفت: دانشگاه 
به کارگیری  و  کارآفرینی  با  می تواند 
به  را  تولید ثروت کند و علم  نخبگان 

سرمایه مضاعف تبدیل کند.
در  داریم  انتظار  کرد:  اظهار  تبادار 
سرزمین،  آمایش  مانند  موضوعاتی 

آسیب های  و  کشاورزی  و  آب 
استان  اجرایی  دستگاه های  اجتماعی، 
علمی  مراکز  و  دانشگاه ها  کنار  در 
علمی  و  مفید  راهکارهای  بتوانند 
ارائه  مشکلات  از  خروج   برای 
و  شیراز  دانشگاه های  روسای  کنند. 
پارک  رئیس  شیراز،  پزشکی  علوم 
مرکز  رئیس  و  استان  فناوری  و  علم 
بیان  به  جلسه  این  در  استان  نخبگان 
دیدگاه های خود درخصوص مشکلات 
آموزش عالی در استان فارس و راه های 
افزایش حضور دانشگاه ها درزمینه رفع 

معضلات استان پرداختند.

عضو شورای شهر شیراز گفت: با توجه 
مخابراتی  دکل های  وجود  افزایش  به 
آنها  ساماندهی  شیراز،  شهر  سطح  در 

لازم است.
از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
روابط عمومی شورای شهر شیراز علی 
کمیسیون  اعضای  بازدید  در  ناصری 
خدمات  و  محیط زیست  سلامت، 
علم  پارک  از  اسلامی  شورای  شهری 
بررسی  راستای  در  افزود:  فناوری  و 
ارائه راهکار در  تخصصی مشکلات و 
مشترکی  کارگروه  آن،  رفع  جهت 
کمیسیون  با  مرتبط  سازمان های  بین 
سلامت، محیط زیست و خدمات شهری 
پارک  و  شیراز  شهر  اسلامی  شورای 
به  نتیجه  و  برگزار  فناوری  و  علم 

کمیسیون ارائه می شود.
شاهد  امروزه  افزود:  همچنین  ناصری 
مخابراتی  دکل های  قارچ گونه  رشد 
بدون  که  هستیم  شیراز  کلان شهر  در 
حال  در  شهر  سطح  در  ضابطه ای  هیچ 
افزایش  به  اشاره  با  هستند. وی  نصب 
مجوز  بدون  مخابرات  دکل های 
گفت:  شیراز  شهرداری  مناطق  در 
و  محیط زیست  سلامت،  کمیسیون 
شهر  اسلامی  شورای  شهری  خدمات 
شیراز، در راستای اهداف سلامت محور 
به شهرداری شیراز پیشنهاد می کند که 

در جهت ساماندهی دکل های مخابراتی 
با در نظر گرفتن مسائل فنی و مسائل 
را  گزارش  و  کند  اقدام  سلامت محور 
کمیسیون  به  ممکن  زمان  حداقل  در 

ارائه دهد.
داد:  ادامه  شیراز  شهر  شورای  عضو 
جلوگیری  به منظور  شیراز  شهرداری 
فضای  و  منظر  سیما  به هم ریختگی  از 
لایحه  ارائه  زمان  تا  باید  شهری  سبز 
این  به  مخابراتی  دکل های  ساماندهی 
در  لایحه  این  تصویب  و  کمیسیون 
مجوز  هرگونه  صدور  از  شورا،  صحن 
احداث تجهیزات مخابراتی به طورجدی 

خودداری کند.
گفت:  نیز  مقیمی  قاسم  ادامه  در 
و  خواسته  فناوری  و  تکنولوژی 
آمد،  خواهد  ما  سراغ  به  ناخواسته 
و  نمی شود  متوقف  هیچ گاه  زمان 
است  پیشرفت  حال  در  به سرعت  دنیا 
باوجوداین شهرداری شیراز تاکنون از 
تکنولوژی های جدید و هوشمند به طور 

کامل سهمی نداشته است.
وی افزود: باید در مدیریت سازمان ها 
از فناوری های جدید به جای روش های 

سنتی بهره بگیریم.
در  نخبه  هزار  از  بیش  گفت:  مقیمی 
۲۸۰ شرکت دانش بنیان مشغول فعالیت 
توجه  آنها  اقدامات  به  باید  که  هستند 

ویژه کرد.
عضو شورای اسلامی شهر شیراز افزود: 
طرح های  باید  دانش بنیان  شرکت های 
خود را ارائه دهند و در این راستا شورا 

نیز از هیچ حمایتی دریغ نمی کند.
وی با اشاره به فرسوده بودن لوله های 
شرکت های  باید  گفت:  شهر  سطح 
و  روش ها  طراحی  با  دانش بنیان 
سیستم هایی از هدر رفت آب جلوگیری 
طراحی  خواستار  مقیمی  کنند. 
باد  پسماند،  از  انرژی  تولید  بسته های 
و انرژی خورشیدی توسط شرکت های 
دانش بنیان شد. وی با اشاره به وضعیت 
نورپردازی در شهر گفت: نورپردازی 
استفاده  شیوه  این  اما  است؛  علم  یک 
در شهر برای تبلیغات تنها نورافشانی و 

هدر رفت انرژی است.
افزود:  شیراز  شهر  شورای  عضو 
جوانان  باید  را  شهر  جامع  طرح های 

نخبه این شهر تدوین کنند.
سیروس پاک فطرت نیز در این جلسه، 
از  یکی  فناوری  و  علم  پارک  گفت: 
در  و  است  شیراز  و  فارس  افتخارات 
درخشیده  خوش  گذشته  سال  چندین 
نورپردازی  ترافیک،  حوزه های  در  و 
در  شیراز  شهرداری  با  سبز  فضای  و 

ارتباط بوده است.
از  برخی  آشنایی  عدم  اشاره  با  وی 

مدیران استانی با ظرفیت و پتانسیل این 
اطلاع رسانی  بخش  تقویت  بر  پارک، 
معرفی  به منظور  فناوری  و  علم  پارک 
پتانسیل های موجود در آن تأکید کرد.

معرفی  راستای  در  افزود:  وی 
توانمندی های  و  پتانسیل های 
شهرداری  دانش بنیان  شرکت های 
تبلیغاتی،  تابلوی  واگذاری  به  نسبت 
شهری  هوشمند  تلویزیون  و  بیلبورد 
مسیر  امکان سنجی  که  کند  اقدام  باید 
نصب تابلو و چگونگی طراحی تابلوها 
از دیگر مواردی است که پارک علم و 

فناوری می تواند ارائه دهد.
پاک فطرت با اشاره به حضور نخبگان 
شرکت   ۲۸۰ در  بااستعداد  جوانان  و 
شرح  به  توجه  با  گفت:  دانش بنیان 
علم  پارک  باید  سازمان  هر  وظایف 
معرفی  را  خود  ظرفیت های  فناوری  و 
داشته  سازمان ها  با  مستقیم  ارتباطی  و 

باشد.
عضو شورای اسلامی شهر شیراز گفت: 
علم  پارک  با  ارتباط  بهبود  به منظور 
توافق نامه ها  عقد  در  باید  فناوری  و 

تسهیل شود.
شورای  که  کرد  امیدواری  ابراز  وی 
از  حمایت  مصوبه  اجرای  با  پنجم 
برای  را  زمینه  دانش بنیان  شرکت های 
ارتباط بیشتر با این پارک فراهم کند.

امور  برنامه وبودجه،  کمیسیون  رئیس 
شهر  اسلامی  شورای  املاک  و  حقوقی 
جلوگیری  برای  اینکه  بیان  با  شیراز 
نظارت  امر  شهرداری،  در  فساد  از 
عمده  بخش  گفت:  کنیم  همگانی  را 
مدیران  عملکرد  نتیجه  امروز  مشکلات 

است.
خفری:  زارع  مریم  خبری/  سرویس 
عبدالرزاق موسوی در چهل و هشتمین 
جلسه علنی شورای اسلامی شهر شیراز 
بیان کرد: ما به مدیرانی نیاز داریم که 
ضمن برخورداری از تخصص در حوزه 
مدیریتی خود با اصول مدیریت آشنا و 
قانون و  به  پایبندی  در رعایت اخلاق، 

امانتداری الگوی مردم باشند.
وی با اشاره به ایجاد کمیته آسان سازی 
معماری،  و  شهرسازی  کمیسیون  در 
دنبال  به  کمیته  این  داشت:  اظهار 
راهکارهای سرعت بخشیدن به کیفیت 
مدیران  برخی  اما  است؛  خدمات 
تلاش  جهت  این  در  شیراز  شهرداری 
اطلاعات  آن ها  از  بعضی  و  نمی کنند 
کمیسیون های  اختیار  در  را  موردنیاز 

شورای شهر قرار نمی دهد.
از  بسیاری  کرد:  اضافه  موسوی 
مشکلات جامعه ناشی از سلیقه ای عمل 
این که  یا  است  بی برنامگی  و  کردن 
پایان  در  اما  می کنیم،  ارائه  برنامه 
گزارشی از میزان تحقق آن نمی دهیم و 
باید برای جلوگیری از فساد امر نظارت 

را همگانی کنیم.
وی ادامه داد: شهرداری شیراز تا پایان 
اردیبهشت ماه سال جاری باید  گزارشی 
این  تاکنون  بودجه سال می داده که  از 
برخی  مهلت  نکرده و همچنین  را  کار 
بودجه   لایحه  در  شهرداری  تکالیف 
پایان یافته که هنوز گزارش و یا طرحی 
به شورا دراین باره ارائه نشده است و این 
نشان می دهد حداقل بخشی از شهرداری 

تعهدی به اجرای برنامه ندارند.
موسوی ادامه داد: برخی جابه جایی ها و 
زیادی  سؤالات  و  نگرانی ها  انتصابات 

شهردار  از  که  آورده  وجود  به  را 
درخواست می کنم، گزارش مستندی از 
میزان تغییرات و نیروهای به کارگرفته 
شده جدید در شهرداری را به شورا ارائه 

کند.
امور  برنامه وبودجه،  کمیسیون  رئیس 
اسلامی  شورای  املاک  و  حقوقی 
توصیه های  به  داد:  ادامه  شیراز  شهر 
به کارگیری نیرو برخلاف ضابطه توجه 
فساد  مصداق  و  تبعیض  این ها  نکنید، 
اداری است و ما باید از خودمان شروع 
کنیم، اینکه هرکسی واسطه و رابطه ای 
انجام  تا در شهرداری کارش  پیدا کند 
شود یا نیرویی را به کار گیرد مصداق 

تبعیض و فساد است. 
من  به  نیرویی  امروز  داد:  ادامه  وی 
مراجعه کرده است و می گوید به دستور 
پیمانکار  فلان  به  را  افرادی  مافوق 
معرفی کرده ام، الان بازخواست شده و 
می گویند باید از پست کنار بروی، بنده 
می گویم اگر این فرد درست می گوید 
آن کسی که به او دستور داده است را 

بازخواست کنید.
عادی  افراد  نکند،  تخلف  مدیری  اگر 

نمی توانند تخلف کنند
موسوی گفت: اگر مدیری در سازمانی 
نمی توانند  عادی  افراد  نکند،  تخلف 
شده  تصریح  قانون  در  و  کنند  تخلف 
یا  کارمند  به  مدیری  اگر  که  است 
مدیر تحت نظر خود دستوری برخلاف 
به طور  باید  کند،  اجرا  نباید  داد،  قانون 
کتبی اعلام کند خلاف است، اگر آن 
کرد،  تأیید  کتبی  را  دستورش  مدیر 
آن وقت آن کارمند می تواند انجام دهد 
وگرنه  نیست  او  عهده  بر  مسئولیتی  و 
کمیسیون  رئیس  است.  کرده  تخلف 
سلامت، محیط زیست و خدمات شهری 
ازنظر  ایران  گفت:  جلسه  این  در  نیز 
به  کشاورزی  آب های  آلودگی  میزان 
و  دارد  را  جهان  اول  رتبه  کود  و  سم 
غذایی،  مواد  در  سموم  این  باقی مانده 

سلامت مردم را تهدید می کند.  

علی ناصری ادامه داد: افزایش مصرف 
کشاورزان  ناآگاهی  و  شیمیایی  مواد 
ناسالم  موجب  مواد  این  از  استفاده  در 
شدن محصولات کشاورزی و آلودگی 

محیط زیست می شود.
وی اضافه کرد: مصرف ۵.۲  میلیون تن 
وحشتناکی  رقم  کشور  در  سالانه  اوره 
اثرات  نیز  این مواد در دام ها  است که 
سوء دارد به طوری که افزایش سقط جنین 
در دام ها به دلیل مصرف علوفه هایی با 

میزان اوره بالا اتفاق می افتد.
به گفته وی بسیاری از این باقی مانده های 
خسارت زا  محیط  برای  بالقوه  شیمیایی 
غذایی  زنجیره  می تواند  حتی  و  است 
این زنجیره گوشت، ماکیان،  که در 
ماهی ها، روغن، سبزیجات و خشکبار 

است را تحت تأثیر قرار دهد. 
وی ادامه داد: ۹۰  درصد سرطان های 
قرار  کشور  از  مناطقی  در  گوارشی 
دارد که ۵۰ درصد کودهای شیمیایی 
روند  و  می شود  مصرف  آنجا  در 
سرطان های گوارشی در کشور رو به 
حداقل یک سوم  که  گذاشته  افزایش 
کودهای  مصرف  خاطر  به  آن 

شیمیایی در کشاورزی است.
ناصری اضافه کرد: وزارت بهداشت، 
مؤسسه  و  کشاورزی  جهاد  وزارت 
که  هستند  نهادهایی  استاندارد، 
مسئله  این  پاسخگوی  باید  به نوعی 
در  خاصی  متولی  هنوز  اما  باشند؛ 
هرکدام  و  ندارد  وجود  زمینه  این 
به نوعی از پذیرش این مسئولیت شانه 
مقصر  را  دیگری  و  می کنند  خالی 
باقی مانده  وجود  موضوع  یا  می دانند 
را  میوه  و  زراعی  محصولات  در  سم 
امامی  نوذر  ندارند.  قبول  اساس  از 
دستور  از  پیش  نطق  قرائت  از  پیش 
شیراز  شهر  شورای  صحن  در  خود 
از عدم حضور شهردار شیراز در این 
جلسه گلایه کرد و گفت: مدیریت 

حلقه ای  شهردار  دور  به  خاموشی 
تشکیل داده و مایل نیستند که وی با 
شورای شهر ارتباط خوبی داشته باشد.
این عضو شورای شهر شیراز در ادامه 
پارک  از  که  بازدیدی  در  گفت: 
داشتم، مشاهده  580 هکتاری دراک 
کردم که دهان جوانان بوئیده می شود 
داشتند  جوانان  با  که  برخوردی  و 
مناسب نبود و من همان جا هم گفتم 
مطرح  شورا  در  را  مسئله  این  که 

خواهم کرد.
نوسانات  به  اشاره  با  همچنین  وی 
مردم  بر  اقتصادی  فشار  و  ارزی 
گفت: وضعیت بی اعتمادی بین مردم 
و حکومت و ناامیدی از اصلاح امور 

هر روز بیشتر می شود.
همچنین  جلسه  این  دیگر  بخشی  در 
مدیران  حضور  عدم  به  نسبت 
عمران،  کمیسیون های  در  شهرداری 
معماری  و  ترافیک  و  حمل ونقل 
به  اسلامی  شورای  شهرسازی   و 

شهرداری شیراز تذکر داده شد.
باغات،  ستاد  رئیس  تغییر  مورد  در 
به  تخریب  تعهد  به  شهروندان  الزام 
تابلوهای  جمع آوری  حرم،  متولیان 
عملکرد  کودک آزاری،  تبلیغاتی، 
رئیس سازمان سیما و منظر شهرداری 
تذکر  نیز  شیراز  شهردار  به  شیراز 
خواستار  شورا  اعضای  و  شد  داده 

توضیحات شهردار شیراز شدند.

شهرداری  گردشگری  ستاد  رئیس 
»ون کافه ها«  ساماندهی  لزوم  از  تهران 
در شهر تهران خبر داد. مهدی سیف در 
ساماندهی  مورد  در  ایسنا،  با  گفت وگو 
شهر  شبانه  حیات  به واسطه  کافه  ون 
مشغله های  روز  طول  در  اینکه  بابیان 
خانواده ها  که  است  زیاد  آن قدر  کاری 
به  گفت:   ندارند،  تفریح  برای  فرصتی 
همین دلیل معمولًا خانواده ها در ساعات 
اما   می پردازند؛  تفریح  به  شب  پایانی 
تفریحی  مراکز  و  صنوف  ازآنجایی که 
شدن  تعطیل  سمت  به  هوا  تاریکی  با 
تفریحی  مکان  خانواده ها  می رود، 
مناسب ندارند. وی بابیان اینکه  شروع 
مؤثری  گام  می تواند  شهر  شبانه  حیات 
ایجاد  و  مردگی  شب  رفع  راستای  در 
باشد،  برای خانواده ها  تفریحی  فضاهای 
تفریح در  از جاذبه های  داد: یکی  ادامه 
کنار  در  که  هستند  »ون کافه ها«  شب 
نیز  و...  هنری  تیم های  می توانند  آنها 
حضور  فراغت  اوقات  کردن  پر  برای 
یابند. رئیس ستاد گردشگری شهرداری 
حاضر  حال  در  اینکه  بابیان  تهران 
و  نیست  مطلوب  کافه ها  ون  وضعیت 
برخورد  سدمعبری  بمانند  آنها  با  حتی 

از  دقیقی  آمار  داد:  ادامه  می شود، 
تعداد ون کافه ها نیست و این در حالی 
است که هرروز تعدادشان بالا می رود و 
کمک  و  شادمانی  به  نسبت  است  لازم 
آنها اقدام شود و حتی می توان  سامانه ای 
برای ثبت نام  در راستای آغاز ساماندهی 
در  اینکه  بابیان  سیف  کرد.  طراحی 
مورد ساماندهی »ون کافه ها« به هیچ وجه 
گفت:  نداریم  درآمدزایی  بحث 
ساماندهی  حوزه  در  تهران  شهرداری 
ون کافه ها »صرفاً نقش تسهیلگری و نه 
تصدی گری دارد و کاملًا رایگان فضاها 
در اختیار ون کافه ها قرار داده می شوند. 
کافه ها  ون  حضور  با  اینکه  بابیان  وی 
می توانیم نقاط گردشگری شهر تهران را 
تقویت کنیم ادامه داد: به مناطق 22گانه 
رد  مناسب  فضاهای  که  کردیم  اعلام 
نکرده  ایجاد  ترافیک  که  منطقه  هر 
کسبه  و  صنوف  برای  هم  مزاحمتی  و 
ایجاد نمی کند معرفی کنند تا به صورت 
دوره ای ون کافه ها در آن مناطق مستقر 
این  کرد:  تأکید  پایان  در  سیف  شوند. 
رایگان  کاملًا  تهران  شهرداری  اقدام 
برای  گری  تسهیل  نقش  راستای  در  و 

ساماندهی ون کافه ها است.

عکس ناراحت کننده ای که سازنده سرود 
ملی به وزیر نشان داد

در یک پژوهش دانشگاهی بررسی شد؛
چگونه پلیس در ازدحام های اعتراض آمیز، 

»اخلاقی« برخورد کند؟

لزوم ساماندهی »ون کافه ها« در شهر تهران

شهردار شیراز:
وجود متولیان مختلف مانع سرمایه گذاری 

در بافت قدیم شیراز است

لزوم ساماندهی »ون کافه ها« در شهر تهران

نخستین مقره سلیکونی ۷۵۰ کیلوولت برق کشور در شیراز تولید شد

از  هر  دری  کلامی

تحلیل این خبر را در ستون سمت راست بخوانید

استاندار فارس:
توسعه فارس از مسیر مراکز علمی و دانشگاهی می گذرد

عضو شورای شهر شیراز:

دکل های مخابراتی سطح شهر شیراز ساماندهی شوند

رئیس کمیسیون  برنامه وبودجه، امور حقوقی و املاک  شورای اسلامی شهر شیراز؛
برای جلوگیری از فساد در شهرداری، امر نظارت را همگانی کنیم

بخش عمده مشکلات امروز نتیجه عملکرد مدیران است
شهردار شیراز گزارش مستندی از نیروهای به کارگرفته شده ی جدید در شهرداری را به شورا ارائه کند

ایجادمدیریتخاموشدراطرافشهردارشیراز


